
1 
 

Zápisnica z rokovania Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Bratislava – Devínska Nová Ves 

dňa 22. júna 2022 

 

Začiatok: 16,00 hod                                                         Koniec :18,10hod 

                                                                         

Ospravedlnení poslanci : Veronika Veslárová, Rastislav Tešovič , Lenka Hlaváčová , Adrián Kovarik 

 

Začiatok rokovania otvoril  starosta MČ Bratislava-Devínska Nová Ves pán Dárius Krajčír. Konštatoval, 

že miestne zastupiteľstvo je uznášaniaschopné . Na zasadaní je prítomných  8 poslancov.  

Starosta: Prosím poslancov, aby si označili tlačovú chybu. Vypadol nám bod. č.18. Ďakujem. Môžeme 

prejsť k programu tak, ako nám bol predložený. 

Hlasovanie o predloženom programe : 

UMZ 54/6/2022 

Hlasovanie :  

Prítomní :                            Za                               Proti                          Zdržal sa                     Nehlasoval  

       8                                     8                                   0                                    0                                     0 

 

Ďalej tu je návrh na doplnenie programu a to je návrh pána poslanca Jankoviča. Do podateľne MÚ bol 

doručený 16.6.2022. Neviem, nakoľko ste s ním oboznámení kolegovia poslanci a poslankyne, ale 

dávam hlasovať o jeho zaradení do programu.  

Poslanec Jankovič – doplniť  bod - Dodržiavanie podmienok pri stavebných úpravách. Materiál máte 

nakopírovaný a máte ho v materiáloch. 

ZS a poslankyňa Janatová  : Ja si myslím, že sme sa už v mnohých prípadoch o tomto bavili. Na 

poslednú chvíľu pár dní pred zastupiteľstvom je doručený materiál, ktorý neprešiel komisiou. Ja by som 

bola veľmi rada, keby sme tento materiál najskôr prerokovali  v Komisii výstavby a ŽP. Myslím si, že sú 

tam niektoré formálne aj vecné nedostatky, takže ja by som navrhovala tento materiál nezaradiť 

a najskôr si to prejsť v komisii, ktorú budeme mať na budúci týždeň a do ďalšieho zastupiteľstva to 

môže ísť ako riadny bod.  

Predkladateľ materiálu - poslanec Jankovič : Tento materiál bol prerokovaný na Komisii verejného 

poriadku , dopravy a parkovacej politiky v roku 2019. Tým si myslím, že bol dostatočne prerokovaný 

v komisiách a neviem, prečo by nemal byť zaradený do programu.  

Faktická : poslanec Antal: Ja iba doplním to, čo povedal pán Jankovič. V roku 2019 sme sa skutočne 

bavili o tomto materiáli a prijímali sme aj uznesenie, ale predpokladám, že k tomuto materiálu by sa 

patrilo doložiť aj konkrétny materiál, ktorý by sme aj vedeli posúdiť z hľadiska nejakého technického 
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posúdenia . Myslím si, že by sa patrilo, aby tento materiál obsahoval aj ďalšie sprievodné materiály tak, 

aby sa vedeli všetci poslanci k tomu nejakým spôsobom korektne vyjadriť. 

Starosta : Dávam hlasovať o tomto bode a o jeho zaradení, ako bod č.18 , ktorý  číselne chronologicky 

v pozvánke vypadol.  

UMZ č.55/6/2022 

Hlasovanie 

 Prítomní :                  Za                               Proti                       Zdržal sa               Nehlasoval           

          8                         3                                    2                                3                             0 

 

Starosta : Vidím, že sme tento bod neodsúhlasili zaradiť na dnešné rokovanie . Môžeme pristúpiť k 

programu tak, ako vám bol predložený . 

 

Bod č. 1)   Voľba členov návrhovej komisie , overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa  

 

Návrhová komisia :  Mgr. Miroslav ANTAL,  Peter KOLEGA, Jozef TITTEL  

Overovateľ zápisnice :  Mgr. Beata JANATOVÁ, Bronislava KRAVÁRIKOVÁ 

Zapisovateľka :              Zdenka PAĎOUROVÁ 

 

UMZ 56/6/2022 

Hlasovanie :  

Prítomní :                            Za                               Proti                          Zdržal sa                     Nehlasoval  

     8                                        8                                  0                                   0                                   0 

 

 

Bodč.2 ) Informácia o plnení uznesení MZ MČ Bratislava-Devínska Nová Ves plnených do 6.6.2022, 

alebo trvale plnených.  

Bez rozpravy  

 

UMZ 57/6/2022 

Hlasovanie :  

Prítomní :                            Za                               Proti                          Zdržal sa                     Nehlasoval  

      8                                      8                                    0                                      0                                    0 
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 Bod č.3 ) Informácia o dôležitých rokovaniach starostu MČ Bratislava-Devínska Nová Ves 

 

Okrem bežných pracovných stretnutí a administratívnych úkonov, ktoré boli nevyhnutné pre chod 

samosprávy mestskej časti, boli realizované aj dole uvedené dôležité rokovania . 

APRÍL 2022 :  

29.4.2022 – Stretnutie starostu so zástupcami OZ k plánovanej revitalizácii vnútro bloku na ulici Štefana 

Králika v našej mestskej časti.  

MÁJ 2022 

2.5.- 4.5.2022 – Pracovná cesta do Vukovaru (Chorvátsko ) Stretnutie starostu a zástupcov MČ 

s primátorom a zástupcami mesta Vukovar pri príležitosti osláv dňa mesta Vukovar 

5.5.2022 – Rokovanie so zástupcom farnosti DNV o rekonštrukcii farskej záhrady v nadväznosti 

nadchádzajúcich podujatí.  

5.5.2022 – Stretnutie k plánovaným projektom na rozvoj športovej infraštruktúry v miestnej časti 

Kolónia.  

5.5.2022- Stretnutie k riešeniu situácie so zdražovaním energií v podmienkach MČ.  

6.5.2022- Pracovné stretnutie starostu so zástupcami CT Parku k plánovaným a prebiehajúcim 

projektom  

7.5.2022 – Stretnutie starostu a predstaviteľov samospráv SR a RR na slávnostnom otvorení mosta 

Vysomarch, prepojenia trasy od Mosta Slobody s Vysokou pri Morave a Rakúskom.  

9.5.2022 – Stretnutie  starostu a Urbár DNV k spoločným projektom . 

10.5.2022 -Pracovné stretnutie starosti so stavebníkom na kontrolnom dni Klubu dôchodcov v MČ 

Bratislava-Devínska Nová  Ves 

10.5.2022 - Stretnutie k 33.Festivalu Chorvátskej kultúry .Nastavenie harmonogramu prác 

a koordinačné pokyny v spolupráci s organizátorom 33.festivalu Chorvátskej kultúry . 

11.5.2022 - Účasť starostu na programe Klubu dôchodcov pri príležitosti Dňa matiek. 

12.5.2022 -  Rokovanie Mestskej rady – Online 

13.5.2022 - Pracovné stretnutie so zástupcami Mestskej polície v Dohľadovom centre v MČ Bratislava-

Devínska Nová Ves  

13.5.2022 -  Okresný úrad – Time – spolupráca so štátnou správou pri realizácii verejnoprospešných 

služieb. 

13.5.2022- Pracovné stretnutie s hlavnou architektkou mesta Bratislavy k developerskému projektu 

Slnečný vrch.  

16.5.2022 – Pracovné stretnutie k otvoreniu výstavy ŠROTPARKU.  

16.5.2022 – Prehliadka zrekonštruovaného Klubu dôchodcov s členmi MR Bratislava-Devínska Nová 

Ves.  
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17.5.2022 – Centrálne námestie – MIB . Rokovanie s Metropolitným inštitútom Bratislavy k výstavbe 

Centrálneho námestia v MČ Bratislava-Devínska Nová Ves  

17.5.2022 - Pracovné stretnutie starostu so stavebníkom na kontrolnom dni . Terasa Milana Marečka 

v MČ Bratislava-Devínska Nová Ves   

17.5.2022 - Pracovné stretnutie k návrhu riešenia úpravy záhrady a interiéru Klubu dôchodcov na 

Istrijskej ulici č.109 

18.5.2022 - Mimoriadne rokovanie ZMOS v Senci . téma – dopady zmeny legislatívy na rozpočty 

samospráv.  

19.5.2022 - Stretnutie starostu s organizátorom šachového turnaja v MČ Bratislava-Devínska nová Ves. 

19.5.2022 - Pracovné stretnutie so správcom cintorína a farárom k téme údržby stromov a zelene na 

cintoríne v Devínskej Novej Vsi podľa podnetu občanov našej MČ.  

20.5.2022 – Regionálne združenie - Bratislava- Rusovce. Regionálny rozvoj a čerpanie fondov , výpadok 

financovania samospráv.  

21.5.-22.5.2022 Turnaj olympijských nádejí  ZŠ Pavla Horova  - podpora športu pod záštitou starostu 

MČ Bratislava-Devínska Nová Ves 

23.5.2022 - Chorvátske veľvyslanectvo na Slovensku. Dni štátnosti Chorvátska. Pracovné stretnutie k 

témam vzájomné spolupráce.  

24.5.2022 - Pracovné stretnutie starostu a predstaviteľov chorvátskeho turizmu so zástupcami 

asociácií, cestovných kancelárií a agentúr zo Slovenska.  

24.5.2022 - Sobášna sieň Vila Košťálová . Uvítanie starostom študentov STU v Bratislave, ktorí v rámci 

výučby robili geodetický výskum na území MČ Bratislava-Devínska Nová Ves.  

25.5.2022 – Pracovné stretnutie starostu a architektov Pokračovanie v revitalizácii priestoru Vodná 

nádrž Mlynská.  

27.5.2022 - Rozhovor pre Chorvátsku televíziu HRT TV nielen o histórii našej mestskej časti Bratislava-

Devínska Nová Ves. 

28.5. 2022 - Účasť starostu na otvorení výstavy Šrot parku v MČ Bratislava-Devínska Nová Ves 

28.5.2022 -  Účasť starostu na podujatí pri príležitosti osláv Dňa detí v areáli ZUŠ Bratislava-Devínska 

Nová Ves.  

29.5.2022 - Výročná členská schôdza CHKD . Stretnutie starostu z ich predstaviteľmi . 

31.5.2022- Stretnutie starostu v MŠ Milana Marečka  k témam nevyhnutnej ďalšej revitalizácie 

exteriéru a obnovy interiéru.  

31.5.2022 -  Kontrolný deň- Terasa Milana Marečka  Bratislava-Devínska Nová Ves.  Pracovné stretnutie  

starostu so stavebníkom . 

JÚN 2022 

9.6.2022 – Mestská rada Bratislava. Rokovanie On line.  

9.6.2022 -  Pracovné stretnutie s primátorom Hl. mesta SR Bratislavy  v Primaciálnom paláci k témam 

mestských častí a Mesta . 
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10.6. - 12.6.2022 - Účasť starostu na šachovom podujatí v našej MČ Bratislava-Devínska Nová Ves. 

11.6.- 12.6.2022 – Účasť starostu na podujatí v hokejbale – Mamut Cup.  

13.6.2022 - RTVS- občan za dverami . Rozhovor starostu pre RTVS  

13.6.2022 - Rokovanie vo Vile Košťálová ohľadne zmien DZ Blížne Zamajerské.  

13.6.2022 - Stretnutie starostov MČ Bratislavy k témam mestských častí.  

13.6.2022 - Účasť starostu na schôdzi URBÁRU . 

15.6.2022- Stretnutie starostu a žiakov ZŠ Pavla Horova vo Vile Košťálová. Žiaci pokladali starostovi 

otázky ohľadom našej MČ Bratislava-Devínska Nová Ves.  

15.6.2022 - Rokovanie starostu a zástupcu GGE ohľadom vývoja cien energií a tepla a z toho 

vyplývajúcich opatrení. 

18.6.62022 – Rokovanie starostu v Múzeu kultúry Chorvátov na Slovensku. Rokovanie so zástupcami 

chorvátskeho mesta Zadar a ZŠ Ivana Bukovčana ,ohľadne možnej spolupráce krajín v oblasti školstva.  

18.6.2022-19.6.2022 – Festival chorvátskej kultúry. Pracovné stretnutia so zahraničnými i domácimi 

partnermi v rámci 33.Festivalu chorvátskej kultúry.  

20.6.2022 – Rokovanie starostu s generálnym riaditeľom Slovenského pozemkového fondu ohľadom 

riešenia pozemkov v našej mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves. 

21.6.2022 -  Kontrolný deň- Terasa Milana Marečka  Bratislava-Devínska Nová Ves.  Pracovné stretnutie  

starostu so stavebníkom . 

21.6.2022 – Otvorenie prvej fázy projektu a spustenie prác na druhej fáze projektu Squarebizz Bory 

v MČ Bratislava-Devínska Nová Ves.  

21.6.2022 – Začatie kolaudačného konania v Klubu dôchodcov .  

21.6.2022 - Rokovanie starostu na Magistráte Hl. Mesta Bratislavy. Starosta rokoval s poradcom 

primátora pre rozvoj mesta , územné plánovanie a vzájomnú komunikáciu ohľadom projektu Slnečný 

vrch.  

Poslanec Žatko: Mám jednu prosbu a jednu otázku. Tá prosba sa týka budúceho zasadnutia MZ. 

V septembri už budeme naposledy v takomto zložení. Chcel by som Vás požiadať, aby ste tento 

materiál na budúce zastupiteľstvo predložili tak ako ostatné materiály v písomnej forme. Žiaľ teraz 

v rýchlosti si ho môžeme iba preletieť. Otázka sa týka posledného riadku. Rokovania ohľadne 

Slnečného vrchu na magistráte. Mohol by ste povedať podrobnosti, ako to dopadlo ?  

Starosta: Áno ako ste si všimli množstvo stretnutí,  dosť dôležitých,  sa deje aj v tých dňoch tesne pred 

rokovaním MZ. Vždy chcem, aby ste mali ten materiál čo najkompletnejší. Posnažím sa to dať skôr 

a v prípade tých posledných dní pred rokovaním MZ, oboznámim Vás poprípade ústne , alebo doplním 

to, čo sa udialo od prípravy materiálov.   

Čo sa týka toho stretnutia ohľadom Slnečného vrchu, tam dlhodobo evidujem vôľu aj komisie aj 

obyvateľov, najmä čo sa týka územného plánovania. Trvalo nám dlho, kým sme sa vôbec na pôde 

magistrátu stretli aj s pani zástupkyňou, predsedníčkou komisie tak, aby sme si vyjasnili  postoj 

mestskej časti a zdôraznili požiadavky , ktoré vychádzajú z komisie aj zo stretnutí s občanmi. Dávali sme 

dôraz na to, aby rešpektovalo mesto stanovisko MČ a nevydalo skôr záväzné stanovisko, než sa k tomu 

vyjadrí mestská časť. Svojim spôsobom nám bolo naznačené, kde sú kompetencie hlavného mesta 
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v tomto.  Znamená to, že ak bude a zatiaľ je dobrá vôľa, tak sa nám to verím podarí. Ak nie, tak je to 

jednoducho kompetencia hlavného mesta vydať záväzné stanovisko a tento problém majú všetky 

mestské časti. Mnohokrát sa dozvieme o záväznom stanovisku až vtedy, keď je vydané a podpísané. 

V tom prípade aj nemenné.  

Poslanec Antal: Ja iba pár slovami. V tom máji sa naozaj rozbehlo veľmi veľa rokovaní, ktoré priniesli 

aj úspechy. Verím aj to, že poslanci potvrdia niektoré tie úspechy, ktoré sú tu v rámci materiálov 

predložené. Najmä čo sa týka získania pozemkov od ŽSR. O tom sme sa veľmi dlho bavili v Komisii 

verejného poriadku. Verím, že to bolo aj na pôde iných komisií. Ide hlavne o to, že Devínska Nová Ves 

potrebuje ďalšie priestory a investícia do nehnuteľností určite prinesie našej mestskej časti prospech 

aj do budúcna, pretože investujeme do niečoho, čo zhodnocujeme. Samozrejme aj obyvatelia, ktorí 

tam bývajú sa nemusia báť ďalších investičných akcií možno zo strany developerov. V prípade, že by  to 

nekúpila naša mestská časť  hrozilo by, že by tam ozaj mohli vyrásť objekty, z ktorými by mnohí 

obyvatelia možno nesúhlasili. Za toto som veľmi rád. Ešte by som rád poďakoval za všetkých rodičov 

Ivana Bukovčana, že konečne nadstavba a prístavba ZŠ Ivana Bukovčana sa výrazne pohla a že na 

najbližšom riadnom stretnutí zastupiteľstva, keď sa stretneme, budeme si môcť konečne povedať prvé 

odpočty toho, čo sa zrealizovalo.  

 UMZ 58/6/2022 

Hlasovanie :  

Prítomní :                            Za                               Proti                          Zdržal sa                     Nehlasoval  

        8                                     8                                 0                                   0                                     0 

 

Bodč.4 ) Schválenie zámeru odkúpenia pozemkov ŽSR za účelom poskytovania verejnoprospešných 

služieb  

Starosta: K materiálu myslím bolo dosť povedané v predchádzajúcom bode. V podstate sa jedná 

o odkúpenie pozemku v tesnej blízkosti železnice v Devínskej Novej Vsi. Jedná sa o päť pozemkov, 

ktoré sú ideálne na rozvojové projekty našej mestskej časti. Hodnotu pozemkov stanovili ŽSR. Podľa 

nášho pohľadu je cena adekvátna k predmetným pozemkom. 

Poslanec Žatko: Mne v tomto materiáli chýba vysvetlenie, ako mienime tieto pozemky využiť. 

Starosta: Čo sa týka využitia pozemkov, tak sme samozrejme limitovaní samotným územím a čo sa týka 

využitia, tak na danom území sa môžu realizovať telocvične, ihriská, posilňovne, fitnes, zariadenia 

športu a telovýchovy, viazané na dané objekty. To je jedna časť pozemkov, ktoré sú bližšie 

k športovému areálu  ulice Delená a potom tam máme garáže, čo už boli spomenuté, alebo plochy 

určené na parkovanie. Myslím si, že toto je v skratke, ale jednoznačne povedané, čo tam môže byť. 

Prioritne zariadenia športu a telovýchovy viazané na účelové objekty, parking a garáže. 

UMZ 59/6/2022 

Hlasovanie :  

Prítomní :                            Za                               Proti                          Zdržal sa                     Nehlasoval  

        8                                    6                                   1                                    1                                     0 
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Bod č. 5 ) Návrh na prijatie dlhodobého investičného úveru na financovanie vybraných investičných 

akcií.  

Poslanec Žatko: Ja mám jednu otázku. V návrhu uznesenia je uvedené: „Schvaľuje sa prijatie 

investičného splátkového úveru vo výške milión deväťsto desať tisíc Eur za účelom kapitálových 

výdavkov MČ Bratislava-Devínska Nová Ves – kúpa pozemkov vo výlučnom vlastníctve SR v správe ŽSR“  

V predchádzajúcom materiáli zastupiteľstvo schválilo kúpu pozemkov za jeden milión sto osemdesiat 

tisíc tristo dvadsať Eur. Prečo je úver vyšší. 

Prednostka MÚ:  Čo sa týka výšky sumy, chceli sme mať nejakú rezervu vzhľadom na DPH a poplatky 

s tým spojené.  To je iba zaokrúhlená suma. Návrh prešiel Finančnou komisiou. Opravíme to 

v uznesení. Ďakujem za pripomienku.  

Starosta: Ak môžem -  ide o to, že my sme schválili zámer odkúpenia pozemkov, neschvaľujeme 

zmluvu. To znamená, že my sa teraz vyjadríme na základe UMZ. Boli sme upozornení na to, že tá 

suma môže byť o niečo vyššia v rámci poplatkov a DPH, čo sa týka úveru. 

Faktická – poslanec Žatko: Aby som to správne pochopil. Čo sa týka tohto úveru. Bude hradená suma 

za pozemky plus poplatky súvisiace s pozemkami, ale nič iné. Ak zostanú nejaké finančné prostriedky, 

nebudú použité na nič iné . 

Starosta: Áno, dobre ste to pochopil. Tam je daný účel a DPH. Toto je celá maximálna suma . 

Poslanec Žatko: Pardon, ja som si to neuvedomil, že je to suma bez DPH. Ospravedlňujem  sa. Potom 

tá suma sedí. Ďakujem za vysvetlenie. 

 

UMZ 60/6/2022 – 2) stanovisko hlavného  kontrolóra  

Hlasovanie :  

Prítomní :                             Za                               Proti                          Zdržal sa                     Nehlasoval  

       8                                      8                                   0                                    0                                     0 

 

UMZ 61/6/22 –  2 ) prijatie investičného splátkového úveru 

Hlasovanie :  

Prítomní :                            Za                               Proti                          Zdržal sa                     Nehlasoval  

       8                                     6                                   1                                    1                                    0 

 

 

Bod č. 6) Rozpočtová opatrenia č.2 k schválenému rozpočtu MČ Bratislava.-Devínska Nová Ves 

Poslanec Žatko: Mám otázku na dôvodovú správu. Tam sa navrhuje presunúť tristotisíc eur z ciest na 

chodníky a jeden z úsekov, ktorý sa plánuje urobiť je aj časť ulice na Istrijskej po Mýtnicu. Jeden koniec 

úsečky je Mýtnica a chcel by som vedieť, kde je ten druhý koniec úsečky na Istrijskej.  

Starosta: Ten druhý koniec je pri pamätníku padlých . 
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UMZ 62/6/2022 

Hlasovanie :  

Prítomní :                            Za                               Proti                          Zdržal sa                     Nehlasoval  

      8                                       7                                    1                                    0                                     0 

 

 

Bod č. 7) Zabezpečenie spolufinancovania projektu „Regenerácia vnútro bloku na ul. Štefana Králika„ 

Poslanec Jankovič: Tento materiál nebol predložený na Komisii výstavby a ŽP.  A keď som si začal 

odčítať a videl som šírku jestvujúceho chodníka tak tá šírka, ak sa má chodník rekonštruovať v súlade 

s STN. Naozaj si nemyslím, že by sme to v takomto tlaku mali schvaľovať. Potom na čo strácame čas na 

Komisii výstavby, keď tam takéto projekty nie sú. Rovno to zrušte a nechajte to všetko na MZ.  

Faktická ZS  - a poslankyňa Janatová: Ja chcem iba jedno. Mirko Antal ty, si bol na tej rade? A tiež Jožko 

Tittel a ak si pamätáš , ja som dala podmienku, ktorá sa bohužiaľ nenachádza tu v tom stanovisku, ani 

MR, ani v Komisii legislatívy. Ja som tam dala  presne  túto podmienku, že  teraz to bude predložené 

na najbližšej Komisii výstavby a ŽP. Tento bod je o financiách a preto bol na KLaF, tento bod nie je 

o samotnom projekte. Tu ide o to, aby sme schválili spolufinancovanie na daný projekt. Samotný 

projekt bola moja podmienka a bolo mi to už aj doručené, že na budúcu stredu to v komisii predložené 

bude. V tomto nie je problém. To sú dve rozdielne veci. Toto je spolufinancovanie.  

Starosta: Ďakujem za zdôraznenie. Áno jedná sa o spolufinancovanie na samotný projekt. Ak bude 

schválené spolufinancovanie, bude predložený ešte na komisiu V a ŽP. Z úradu išiel pokyn na to, aby 

tajomníčka komisie zaradila bod do programu a pani predsedníčke komisie k prejednaniu a 

odsúhlaseniu. 

Poslanec Žatko: Ja som mal taktiež túto pripomienku ako pán Jankovič, ale pani zástupkyňa to vyjasnila 

a tak to akceptujem, ale malo to byť v materiáli uvedené, aby to bolo jasné. Ja budem hlasovať za tento 

projekt, lebo tí ľudia to tam potrebujú.  

Poslanec Tittel: Ja sa tiež chcem pridať. Mám veľkú radosť z tohto bodu. Naozaj už  ma niekoľko 

občanov z tejto oblasti oslovilo pred tou bytovkou , veľa ľudí si to želá a ja sa tomu teším.  

Poslanec Antal: Ja iba jednou vetou. Ja taktiež vítam, že sa začína investovať aj do sídliska, hlavne 

z toho dôvodu, že si to vyžaduje aj bezpečnostná situácia . My veľmi dobre vieme, že práve ten vnútro 

blok za panelákmi na Štefana Králika 14 a ďalej medzi ulicou  Jána Smreka, sa stretávajú naozaj 

mnohokrát osoby , ktoré rušia nočný kľud. Tak isto znepríjemňujú občanom život . Mestská polícia tam 

už viacej krát zasahovala . Tento priestor si naozaj vyžaduje revitalizáciu. Verím, že neostaneme iba pri 

tomto jednom priestore, ale že postupne začneme revitalizovať všetky vnútro bloky v rámci Devínskej 

Novej Vsi.  Ja viem, že na druhej strane sídliska je druhý problém čo sa týka pozemkov. Vlastníctva 

k týmto pozemkom, ale verím, že do budúcna Devínska Nová Ves, ako mestská časť sa bude snažiť 

vysporiadať aj s touto stranou sídliska.  

Starosta: Na sídlisku sme už začali investovať v roku 2019 tou najširšou účelovou cestou. Tú sme 

zrekonštruovali a pritom sme zistili, čo všetko ďalšie obyvateľov v tej danej lokalite trápi.  Postupne 

v rámci sídliska sa robia viaceré investície, ale čo sa týka vnútro blokov, tak to je taký prvý, 

najrozsiahlejší projekt. Prvá,  taká celková investícia.  Chceme v tom aj naďalej pokračovať. Som veľmi 

rád, že sa nám v dnešnej dobe podarilo zohnať projektanta, ktorý takéto veci zobral a ktorý takéto veci 
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rieši. V dnešnej dobe väčšinou máme problém so zabezpečením týchto prác. Keď náhodou je ochota, 

tak za rok a možno. Nikto nevie aká bude situácia. Ďakujem pani kolegyni Langsfeldovej, ktorá má na 

starosti projekty a fondy, pretože komunikácia aj príprava materiálov aj komunikácia s projektantom 

a obhliadky toho miesta a komunikácia s obyvateľmi je na veľmi vysokej úrovni. Verím, že to obyvatelia 

ocenia, aj keď realizácia je ešte hudba budúcnosti. Teraz ideme iba do samotnej vízie. Ja by som bol 

tiež rád, keby sa tých projektov robilo viac.  Robíme všetko, čo je v našich silách. Myslím si ale, že to 

má význam tak, ako aj tento projekt. 

 

UMZ 63/6/2022 

Hlasovanie :  

Prítomní :                            Za                               Proti                          Zdržal sa                     Nehlasoval  

     8                                        7                                 1                                    0                                     0 

 

 

Bod č. 8 ) Stanovisko MZ MČ Bratislava-Devínska Nová Ves k Návrhu VZN hl. mesta SR Bratislavy 

o zákaze prevádzkovania hazardných hier na území hl. mesta SR Bratislavy o zákaze prevádzkovania 

hazardných hier na území  hl. mesta SR Bratislavy počas dní ustanovených týmto VZN č. /2022     

z roku 2022 

Bez rozpravy  

UMZ 64/6/2022 

Hlasovanie :  

Prítomní :                             Za                               Proti                          Zdržal sa                     Nehlasoval  

         8                                    7                                  0                                    1                                     0 

Po tomto hlasovaní poslanec A. Jankovič odišiel bez akéhokoľvek oznámenia, ospravedlnenia. 

 

Bod č. 9) Stanovisko MZ MČ Bratislava-Devínska Nová Ves k Návrhu dodatku č......Štatútu hl. mesta 

SR Bratislavy z .... – pôsobnosť MČ v oblasti poskytovania príspevku za ubytovanie odídenca.  

Bez rozpravy  

UMZ 65/6/2022 – nesúhlasí s predloženým návrhom dodatku 

Hlasovanie :  

Prítomní :                            Za                               Proti                          Zdržal sa                     Nehlasoval  

        7                                    7                                 0                                    0                                     0 
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Bod č. 10 ) Stanovisko MZ MČ Bratislava-Devínska Nová Ves k Návrhu VZN hl. mesta SR Bratislavy 

č....2022 , ktorým sa dopĺňa VZN hl. mesta SR Bratislavy č. 13/2019o dani z nehnuteľnosti v znení 

VZN hl. mesta SR Bratislavy č.4/2020 

Bez rozpravy  

UMZ 66/6/2022 

Hlasovanie :  

Prítomní :                            Za                               Proti                          Zdržal sa                     Nehlasoval  

         7                                    7                                 0                                    0                                     0 

 
 

Bod č. 11 ) Schválenie zámeru prenájmu nebytového priestoru o výmere 71,10m2 , v Líniovom centre 

na ul. Eisnerova 54/B formou obchodnej verejnej súťaže a podmienky verejnej súťaže k prenájmu 

nebytového priestoru.  

Bez rozpravy  

UMZ 67/6/2022 

Hlasovanie :  

Prítomní :                            Za                               Proti                          Zdržal sa                     Nehlasoval  

      7                                       7                                 0                                    0                                     0 

 
 

Bod č.12 ) Výpožička pozemku parc. č. 2292/957 o výmere 392m2 z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa a prenájom časti plochy cvičiacich prvkov Športoviska  K Park dôvodu hodného osobitného 

zreteľa pre Kaufland SR v.o.s., Nadobudnutie hnuteľných vecí od Kaufland SR v.o.s. 

 

Nakoľko poslanec Jankovič bez ospravedlnenia odišiel z rokovania MZ a na tento bod je potrebných 

osem poslancov, tento bod bude prerokovaný na mimoriadnom zastupiteľstve. Bod bol stiahnutý 

predkladateľom. 

 

Bod č.13 ) Určenie volebných obvodov , počtu poslancov na voľby do orgánov samosprávy obcí 

v roku 2022 – 2026  

Bez rozpravy  

UMZ 68/6/2022 

Hlasovanie :  

Prítomní :                            Za                               Proti                          Zdržal sa                     Nehlasoval  

        7                                    7                                 0                                    0                                     0 
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Bod č. 14)  Informácia o stave rozpočtového hospodárenia MČ Bratislava- Devínska Nová Ves 

k 31.3.2022 

Bez rozpravy  

UMZ 69/6/2022  

Hlasovanie :  

Prítomní :                            Za                               Proti                          Zdržal sa                     Nehlasoval  

         7                                   7                                   0                                    0                                     0 

 

 

Bod č.15 ) Správa z kontroly vybavovania sťažností a petícií v MČ Bratislava-Devínska Nová Ves za    

rok 2021 

Poslanec Žatko: V prvom rade chcem pochváliť pána kontrolóra za veľmi dobre spracovaný materiál. 

Napriek tomu mám k nemu nejaké otázky . Bod 2– petície . Je tu spomínaná petícia, ktorú sme tu mali 

na zastupiteľstve 16.2.2022 a zastupiteľstvo prijalo uznesenie, že NEVYHOVUJE tejto petícii. Pán 

kontrolór uvádza, že počas výkonu kontroly petícia je v riešení. Chcem sa spýtať, že ako to myslel. 

Ďalšia otázka je na ten záver, čo je lehota na podanie námietok voči podaniu vašej správy. Či  

kontrolovaný subjekt podal námietky, lebo nepodal. Z tohto materiálu to nie je jasné a posledná vec 

na záverečnej strane je, že s obsahom správy z kontroly bola oboznámená a správu z kontroly prevzala 

prednostka úradu Ing. Mária Koprdová. Pán kontrolór, nemal by s tým byť oboznámený štatutár obce?  

On je ako vedúci kontrolovaného subjektu.  

Ešte jedno konštatovanie . Nedá mi nepovedať, že s tejto správy veľmi jasne vyplýva, že občania, ktorí 

sa sťažujú na veľmi zdĺhavé vybavovanie na Stavebnom úrade majú pravdu, lebo tie lehoty, ktoré sa 

nedodržujú sú niekedy až strašné.  

Stanovisko pána kontrolóra: Čo sa týka tých petícií. Z predložených materiáloch to nevyplynulo. 

Mestská časť  5.2.2022 požiadala osobu poverenú stykom s orgánom verejnej správy v zmysle zákona 

č. 85 o petičnom práve o predĺženie lehoty na vyhľadanie petície, viac informácií mi nevyplynulo. Preto 

som tam konštatoval, že behom kontroly bola petícia v riešení. Iné mi nevyplynulo z predloženej 

žiadosti. Čo sa týka toho, či nepodal námietky kontrolovaný subjekt, tak MČ nepodala námietky, to 

znamená, že súhlasila s návrhom predloženej správy a čo sa týka toho podpísania, tak správa bola 

zaslaná poštou. To vyžaduje zákon. Tým pádom je kontrola ukončená. Dňa 8.6.2022 bola správa 

podaná na poštu. Tým pádom som si splnil svoju povinnosť.  

Faktická – poslanec Žatko: Ďakujem za vysvetlenie. Vrátim sa ešte k tej petícii. Skutočne tá petícia bola 

na rokovaní MZ 16.2.2022 prerokovaná a bola zamietnutá. Je k tomu pridané aj uznesenie. Z hľadiska 

Zákona o petíciách by tým pádom mohla byť tá petícia ukončená ak dobre hovorím. Dobre. 

UMZ 70/6/2022 

Hlasovanie :  

Prítomní :                            Za                               Proti                          Zdržal sa                     Nehlasoval  

      7                                      7                                 0                                    0                                     0 
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Bod č. 16) Správa z kontroly inventarizácie majetku, záväzkov  a rozdielu majetku v ZŠ Ivana 

Bukovčana 3 k 31.12.2021  

Bez rozpravy 

UMZ 71/6/2022 

Hlasovanie :  

Prítomní :                            Za                               Proti                          Zdržal sa                     Nehlasoval  

      7                                       7                                0                                    0                                     0 

 

 

Bod č.17 ) Návrh plánu kontrolnej činnosti miestneho kontrolóra MČ Bratislava-Devínska Nová Ves 

na obdobie 2.polrok 2022 

Bez rozpravy  

UMZ 72/6/2022 

Hlasovanie :  

Prítomní :                            Za                               Proti                          Zdržal sa                     Nehlasoval  

      7                                      7                                   0                                    0                                     0 

 

Bod č.18 )   .................. chronologicky vynechaný  

 

Bod č.19 )Vystúpenie občanov o 17,00 hod 

Za občanov Opletalovej ulice vystúpil František ŠIMKO a pani Slavkovská. Jednalo sa o údajné 

plánovanie  stavby haly na území  našej mestskej časti.  Starosta so zástupkyňou a predsedníčkou   KV 

a ŽP im vysvetlili rozdiel medzi účelom pozemku podľa katastra a podľa územného plánu, ktorý takúto 

výstavbu umožňuje. Zároveň im ozrejmili, že investor síce zámer podal ale toto ešte neznamená, že sa 

bude aj realizovať. Zatiaľ nebol podaný žiaden podnet resp. žiadosť o územné a ani iné konanie podľa 

stavebného zákona. Zároveň boli ubezpečení, že ak by sa takáto žiadosť od investora riešila, budú 

účastníkmi konania v prvom rade občania danej ulice a lokality, v ktorej je daný zámer plánovaný. 

Zatiaľ zo strany investora žiadna žiadosť neprišla a teda nebol ani dôvod oboznamovať občanov resp. 

pri prerokovaní zámeru v komisii sa mohli zúčastniť občania (pozvánka s uvedením tohto bodu bola 

riadne vopred zverejnená). Komisia v rámci prerokovania zámeru konala tak, aby boli čo v najmenšej 

miere práva a pohoda bývania občanov, ktorí žijú v blízkosti tejto lokality, dotknuté.  

 

Bod č.20 ) Rôzne  

Poslanec Žatko: Pán starosta, v rokovaniach starostu ste mimo iné uviedli, že  21.6.2022 začalo 

kolaudačné konanie Klubu dôchodcov v našej mestskej časti na Istrijskej ulici. Veľmi sa z toho teším, že 

konečne sa schyľuje do finálnej fáze . Mám na Vás otázku :“ Rátate s tým, že bude nejaké slávnostné 
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otvorenie v Klubu dôchodcov ?“ Je to jedna z najvýznamnejších investičných akcií. Myslím si, že by to 

bolo celkom vhodné. Ak áno, myslel by som si, že by na to slávnostné otvorenie mohli byť pozvaní aj 

poslanci MZ a členovia Komisie výstavby a ŽP a členovia Sociálnej komisie. Dávam to na zváženie.  

Starosta: Po skončení kolaudačného konania, budeme riešiť interiérové vybavenie celého priestoru. 

Momentálne sa vybavenie obstaráva. Až to bude celé, tak potom urobíme slávnostné otvorenie. To 

preto, aby sme nepozývali  ľudí do prázdneho priestoru stavby.  Potom pozveme ľudí a hlavne 

obyvateľov, ktorých sa to najviac týka, našich dôchodcov a potom samozrejme aj pozvaných hostí. 

Uvidíme, ako to bude možné z kapacitných dôvodov. Osobne si myslím, že na tomto diele sa podieľali 

aj iní členovia komisií, nie iba jednej.  Hovorím, uvidíme ako nám to kapacitné dôvody dovolia. Ešte 

pred samotným otvorením nás čaká úprava záhrady a celého exteriéru. Tak, aby tam nebola iba tráva 

a pôvodné dreviny, ale aby bola upravená samotná záhrada a aby naši seniori mohli využiť aj ten 

exteriér nie iba interiér. Ďakujem za pripomienku . Určite urobíme maximum , aby sa tejto akcie mohlo 

zúčastniť čo najviac ľudí.  

ZS a poslankyňa Janatová : Napriek tomu, že niektorí členovia komisie mali výhrady k tomuto projektu, 

musím povedať, že som sa zúčastnila kolaudačného konania, lebo som tam riešila nejaké odborné veci, 

a musím konštatovať, že nový klub vyzerá naozaj dobre a všetky tie námietky, ktoré tam boli , že ako 

to bude vyzerať a ďalšie, neboli opodstatnené. Sama som bola prekvapená, ako to vyzerá úžasne. 

Zachovali sa tam niektoré historické prvky a musím povedať, ako povedal aj pán starosta, že všetky 

zúčastnené orgány štátnej správy a dotknuté orgány boli z toho nadšení. Ja si myslím, že naši 

dôchodcovia budú maximálne spokojní.  

 

Bod č. 21 Interpelácie  

Prednostka MÚ: Od posledného zasadnutia MZ 27.4.2022 nebola zo strany poslancov a poslankýň 

podaná žiadna interpelácia .  

Poslanec Žatko: Mám na vás pripravenú interpeláciu pán starosta. Je dosť dlhá, nebudem ju čítať. 

Odovzdávam ju písomne a poprosím o písomnú odpoveď. Iba poviem čoho sa týka. Týka sa  projektu 

„Nové centrálne námestie“ u nás v Devínskej novej Vsi , ktoré sa s Metropolitným inštitútom Bratislava 

snažíme realizovať  a pýtam sa teda, že v akom stave to je. V pôvodnom pláne mala už prebiehať súťaž.  

Starosta:  Ďakujem. Čakali sme na Metropolitný inštitút a tie dôvody potom uvediem v odpovedi na 

interpeláciu na budúcom MZ. 

Myslím si, že sme vyčerpali program dnešného zastupiteľstva. Veľmi pekne ďakujem a všetkým aj 

obyvateľom Devínskej Novej Vsi prajem pekný zvyšok dňa. Nech nevidíme to čo nás čaká len čierne, 

ale snáď sa nám podarí tak, ako ten Klub dôchodcov dokončiť ďalšie veci, ktoré máme rozpracované. 

Končím dnešné rokovanie a dovidenia.  

 

 

  Ing. Mária KOPRDOVÁ                                                                     Dárius KRAJČÍR  

Prednostka miestneho úradu                                                                   starosta mestskej časti 

Bratislava-Devínska Nová Ves                                                            Bratislava-Devínska Nová Ves 
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Overovatelia zápisnice :  Mgr. Beata JANATOVÁ                 .................................................. 

                                           Bronislava KRAVÁRIKOVÁ           .................................................. 

    

                                       

 

 

                                                                                                                  Zapísala : Paďourová 


